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Vragen: 
 

“Vóór 30 juni 2025 moeten gemeenten hun toegezegde opvangplekken beschikbaar hebben. 
De gemeente Gouda gaat er op basis van de huidige planning van het COA vanuit dat het 
AZC Molenwiek voor deze datum verbouwd is, zodat Gouda kan voldoen aan de toegezegde 
opvangplekken. De gemeente is hierbij echter wel afhankelijk van het COA.” 
 

1. Wat is de consequentie als dit voor 30 juni 2025 niet geregeld is? 
 

Het ophogen naar 407 plekken betekent dat er nóg minder units vrij komen om ingezet te 
kunnen worden voor dit doeleinde. 
 

2. Wat blijft er concreet over van het Goudse AZC+ model? 
 
Hierbij wordt tevens verbinding gezocht met reeds bestaande initiatieven voor andere 
doelgroepen, partners en faciliteiten. Het projectteam is inmiddels op werkbezoek geweest bij 
initiatieven in diverse steden die hier ervaring mee hebben opgedaan. 
 

3. Is het mogelijk hierover de raad al meer duidelijkheid te geven hetzij via 
beantwoording van deze vraag hetzij tijdens de aankomende commissievergadering? 

 
 

 

Antwoorden: 
 
1. Op dit moment is dat nog onduidelijk. Deze vraag leeft bij meerdere 
gemeenten, omdat gemeenten afhankelijk zijn van de voortvarendheid en 
slagkracht van het COA.  
2. Op de locatie zelf is dat beperkt. Naar verwachting blijven er voor het 
Goudse AZC plus model tot 2028 tien woonunits beschikbaar op locatie. Het 
COA heeft eerder toegezegd om in de tijdelijke situatie al een 
fietsenwerkplaats te faciliteren. Omdat de mogelijkheden op de 
Molenwieklocatie beperkt zijn, worden er op dit moment verschillende 
scenario’s uitgewerkt om te onderzoeken welke mogelijkheden er elders in de 
stad zijn voor het creëren van deze “plus”. 
3. We verkennen op dit moment nog diverse mogelijkheden. Hierbij spreken 
wij ook met partijen in de stad om te kijken of de plus elders in Gouda kan 
worden gerealiseerd. Het gaat hierbij om een of meerdere locaties waar een 
mix van ambachten bij elkaar kan wordengebracht. We blijven daarnaast 
kijken naar een verdere invulling van de plus. Zodra de verkenning gereed is, 
gaan wij graag in gesprek met de raad om dit toe te lichten. 
 

 

 
 

  



 

 

 


